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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hajlandók-e biztosítani a megnyugtató rendőri 
jelenlétet Kerepesen?" 

Drogdílerek,  macsetés  támadássá  fajuló  szabadulóbuli,  lövöldözésbe  torkolló  óvodai  ballagás  –
mindez csak a közelmúltban történt Kerepesen, ahol ha az ember átlép a Szilaj-patakon a Gyár
utcába, egy másik világba csöppen. Már az is közfelháborodást váltott ki, hogy a két héttel ezelőtti
lövöldözés  után  mindenki  szabadlábon van,  az  ügyészség és  a  rendőrség  egymásra  mutogat,  a
bűnözők pedig visszakerültek a településre. A Mi Hazánk törvénymódosítást kezdeményez, hogy ez
a jövőben ne fordulhasson elő.

 

Nem kerülhető meg a kormány felelőssége sem: ahogy Gyuricza László polgármester is többször
jelezte  az  illetékeseknek,  Kerepes  két  körzeti  megbízottra  lenne  jogosult,  ám  a  rendőrségben
tapasztalt  létszámhiány miatt  a  Belügyminisztérium még ezt  sem tudja biztosítani,  így  nincs  is
állandó rendőri jelenlét egy olyan településen, ahol ilyen esetek történnek. Emiatt persze elrettentő
erővel kevéssé rendelkezik az egyetlen rendőr, csak akkor tud bármit tenni, ha már megvan a baj.
Mindez egyébként országos jelenség is, hiába próbálja a kormány tagadni.

 

A múlt héten személyesen is ellátogattam a településre és annak gettójába, beszéltem a sértett család
tagjaival,  bár  a  családfő  éppen  Tökölön  tölti  szabadságvesztés-büntetését.  Az  elkövetőket  is
igyekeztem felkeresni,  de csak trágár  ordítozásra futotta  tőlük.  Az egész utcán hegyekben áll  a
szemét, a kábítószer-kereskedelem nyílt titok, mégis mint állam az államban élhetnek, mert Önök
szemet hunynak az ilyen esetek felett.



 
 

Kérdezem  ezért  Miniszter  Urat:  hajlandók-e  biztosítani  a  megnyugtató  rendőri  jelenlétet
Kerepesen?  Támogatják-e  a  jogszabálymódosítást  annak  érdekében,  hogy  az  ilyen  bűnözők  ne
ronthassák a jobb sorsra érdemes települések levegőjét?

 

Várom érdemi válaszát!
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